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 Reunió Regional de la RP Girona de 18 de juny 

El passat dimecres va tenir lloc la reunió entre les 
organitzacions sindicals representatives del CME amb els caps 
de la regió de Girona i les responsables d’administració de la 

regió.       
 

Girona, 20 de juny de 2025.- 

 

Els punts més rellevants tractats a la reunió han estat els següents: 

Primer.-. Reforç d’efectius per a la regió 

El pròxim 30 de juny arribaran a la regió de Girona 100 efectius de la nova promoció, que es distribuiran 
majoritàriament a les comissaries de costa i Ripoll. 

Alguns efectius també cobriran la Sala i APEN. Aquests s’afegiran als 30 agents del pla d’estiu (17 a 
Blanes, 5 a Sant Feliu de Guíxols , 5 a la Bisbal d’Empordà i 3 a Roses). 

Segon.- Hores extraordinàries 

Se’ns informa que les hores extraordinàries que disposa la regió es faran servir prioritàriament per 
cobrir la mancança dels caps de torn, esdeveniments especials i festes majors. 

Tercer.- Armilles antibales 

Cada setmana la regió en va rebent i es distribueix per les comissaries. En aquest sentit, ja s’han repartit 
un nombre elevat, però no ens saben dir quan les acabaran de repartir. 

Quart.- Trànsit 

No ens poden determinar la data, però asseguren que han d’arribar 50 paranys nous a l’ART de Girona.  

Cinquè.- ARRO 

El problema de l’aire condicionat de les furgonetes és a causa que les antigues només disposen d’un 
compressor, les noves ja n’incorporen dos. Ens informen que aviat arribaran tres furgonetes noves a 
la unitat. 

Segons la comissària en cap de la regió, la divisió de l’equip de l’ARRO en dues parts (furgoneta + vehicle 
tot terreny ) és per donar suport als efectius d’USC en tasques de prevenció i proximitat, i que en cap 
cas això implica una disminució de la força, ja que les unitats no restaran separades a molta distància. 

Sisè.- Sala Girona 

El dia 30 de juny s’incorporaran 11 efectius en pràctiques per reforçar la Sala. Entre finals de juny i 
inicis de juliol, rebran un vehicle cedit per la Sala Central per poder fer els desplaçaments per a la 
formació i el tir. 
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Setè.- Armers per arma llarga a les peixeres 

Hem sol·licitat la possibilitat d’instal·lar armers per armes llargues a les peixeres, com ja s’utilitza en 
algunes comissaries d’altres regions, per tal de donar una resposta ràpida en cas de necessitat. 

 Des de la regió ens comenten que el SERSECO (Servei de seguretat corporativa) està elaborant un 
informe per veure la viabilitat d’aquesta. 

Vuitè.- Papereres als despatxos 

S’han tret les papereres dels despatxos i s’han centralitzat els punts de recollida selectiva per planta 
per tal d’incentivar el reciclatge. Aquest és un model que s’està instaurant per part d’administració.  

No es tornaran a posar papereres al despatxos perquè s’acumulaven tota mena de brossa barrejada. 

Novè.- Parc mòbil. 

La comissària ens comenta que els vehicles que té la regió es van distribuint de manera interna segons 
les necessitats i mancances de les diferents ABP, per cobrir les avaries, reparacions de llarga durada, o 
esdeveniments especials, entre d’altres. En aquest sentit, es vigila que el quilometratge dels vehicles 
sigui equitatiu en tot el territori.  

També la cap d’administració ens argumenta que totes les incidències dels vehicles són tramitades 
sense excepció, però que de vegades les reparacions no es duen a terme si l’empresa de rènting denega 
l’expedient perquè la taxació supera la quantitat estimada per contracte, extrem que provoca que el 
vehicle s’hagi de donar de baixa.  

Desè.- Comissaria de Vista Alegre 

L’edifici ha quedat obsolet i la mancança d’espai arreu és evident. La comissària ens comenta que n’és 
conscient, però que ara per ara no podem més que adaptar-nos, ja que es desconeix quan es 
construiran les noves dependències.  

Pel que fa a la màquina destructora de paper, la tramitació de la reparació va trigar més del normal 
perquè s’ha hagut de fer per contracte menor, que es va aprovar el 20 de maig. En data d’aquesta 
reunió els tècnics l’estaven reparant.  

A la sol·licitud d’un segon frigorífic al menjador per manca d’espai, responen que ja ha estat instal·lat 
des de la setmana passada. 

Sobre el paper eixugamans ens expliquen que es reposa cada dia que fa falta, a excepció dels 
diumenges que no hi ha servei de neteja. S’estudiarà el fet d’augmentar-ne el dissabte si és necessari. 

També es valorarà la possibilitat de posar un vinil a les finestres del vestidor de les dones per tal que 
no entri tant la llum solar, i d’aquesta manera abaixar la temperatura a l’estiu. 

OAC: Es reforçarà amb companys/es d’USC durant períodes de tres mesos, en el cas que no hi hagi 
voluntaris/ als escamots per cobrir les places es farà de manera forçosa. 
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Onzè.- La Jonquera 

La cap d’administració regional insisteix que l’edifici encara no ha estat recepcionat , però que malgrat 
tot estan treballant per fer que sigui el més operatiu possible. Pel que fa al sistema d’aire condicionat 
no esta en marxa per un problema de software que ja ha estat localitzat i que esperen que el més aviat 
possible es pugui posar en marxa. 

S’està consultant la viabilitat de posar vinils nous als finestrals per evitar la visibilitat des de l’exterior.  

Dotzè.- Blanes /Lloret 

A partir del dia 23 de juny Selva Litoral ja no tindrà l’emissora desdoblada i serà pròpia durant tot el 
període estival. 

La petició per posar llums led a les botoneres per tal d’identificar des d’on es demana accés a la 
comissaria i així evitar estar mirant contínuament les pantalles ja està feta. 

També està aprovat posar l’altaveu a la peixera per no haver d’obrir la porta per sentir la gent, falta 
només veure com es pot acollar al vidre, ja que és complexa per ser un vidre blindat. 

Està previst ja el nou sistema d’enllumenat de les dependències de Lloret.  S’estan canviant els sistemes 
d’il·luminació de tots els edificis de Girona de manera gradual.  

A la petició que Lloret de Mar tingui el seu propi LiveScan per evitar pèrdues de temps en els 
desplaçaments a Blanes, la comissària ens ha manifestat que no hi ha cap problema, que si el cap li 
demana, farà la sol·licitud. 

Tretzè.-Santa Coloma de Farners  

La comissària ens trasllada que el protocol pel qual els agents de porta han de consultar els 
requeriments dels municipis amb vigilants sense accés al RESCAT està regulat per la Sala, que estan 
treballant per tal que els municipis s’hi vagin adherint, però que mentrestant, s’haurà de  continuar 
treballant d’aquesta manera. 

També al·lega que el protocol té prou garanties, ja que els vigilants només poden fer servir uns telèfons 
establerts, i que el company/a de porta no ha de patir per les consultes que li demanin, perquè no 
recau en ell la responsabilitat de qui es mira. 

Respecte a la manca de comandaments, admeten que són conscients del problema, però que ara per 
ara, fins que no arribi una nova fornada, només poden cobrir les places de cap de torn amb hores 
extraordinàries quan hi hagi mancances. 

Catorzè.- Figueres 

Mantes de les persones detingudes: Davant la queixa de la manca de mantes, la cap d’administració 
regional ens informa que el sistema de provisió està regulat, que cada mes n’arriben 800, però que la 
manca de mantes s’ha produït per l’augment puntual dels detinguts. 
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Quinzè.- Roses 

La realització del POEA habitatge deixa a vegades una sola patrulla a l’ABP. La comissària argumenta 
que els POEA habitatge són regionals i aglutinen patrulles de diferents demarcacions. Tot i que a 
vegades es pot donar aquesta casuística, són necessaris. 

Setzè.- Formació 

Davant les reclamacions de molts agents sobre la manca de formació, la comissària argumenta que no 
depèn de la regió , que és la Comissaria Técnica ( Egara) qui en té la tutela.   

Dissetè.- Webex 

Són nombroses les queixes que traslladem a la cap d’administració sobre l’aplicació de les 
compareixences mitjançant el sistema telemàtic i les seves incongruències. Ens traslladen que ells 
només es regeixen pel que marca la instrucció.  Des d’aquí us demanem que si us citen per declarar 
per Webex més enllà de les vostres dependències i més lluny que el mateix jutjat, ens ho feu saber 
abans de comparèixer per tal de buscar una solució amb administració. 

  

 

 

SAP-SME junts, som millors! 

http://www.sap-mossos.cat/
mailto:sap@sap-mossos.cat

